
Protokół Nr XIII/19
sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 27 listopada 2019 roku

Miejsce obrad: sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku.
Początek sesji: godz. 0902, zakończenie: 1430.

1. Sprawy regulaminowe.
(nagranie: od 0:02:15 do 0:15:21)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  otworzyła 13. w obecnej kadencji sesję
Rady Miejskiej w Słupsku.
Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Rady przywitała Prezydenta Miasta  Krystynę
Danilecką-Wojewódzką,  Zastępców  Prezydenta  Martę  Makuch  i  Marka  Golińskiego,
Sekretarza Miasta Łukasza Kobusa oraz Skarbnik Miasta Annę Gajdę-Szewczuk.
Przywitała zaproszonych gości oraz wszystkich uczestniczących w dzisiejszych obradach.
Stwierdziła,  że  w  sesji  uczestniczy  23  radnych,  a  więc  jest  quorum  umożliwiające
podejmowanie  prawomocnych  decyzji,  a  funkcję   sekretarza  będzie  pełnić  radny  Kamil
Bierka.
(Listy  obecności  radnych,  pracowników  samorządowych,  kierowników  jednostek  oraz
zaproszonych gości stanowią zał. Nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest treść protokołu nr 12 z sesji, która odbyła się
30 października 2019 roku. Protokół został udostępniony radnym w dniu 21 listopada.
Stwierdziła,  że  do  wymienionego  protokołu  nie  wniesiono  zastrzeżeń  ani  poprawek
i w związku z tym protokół uważa się za przyjęty.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  zawiadomienie
o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami radni otrzymali 20 listopada.
(Ww. zawiadomienie radnych, zawiadomienie Prezydenta Miasta, oraz zaproszenie stanowią
zał. nr 5, 6 i 7 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała także, że Komisja Rewizyjna zawnioskowała o wprowadzenie do porządku
obrad dwóch dodatkowych punktów, dotyczących przyjęcia protokołów:
1) z  przeprowadzonej  kontroli  realizacji  funkcji  Zgromadzenia  Wspólników  przez

Prezydenta Miasta Słupska w zakresie pobieranych dywidend ze spółek miejskich za lata
2017-2018,

2) z  przeprowadzonej  kontroli  w zakresie  wydatkowania  przez  Miasto  środków na rzecz
organizacji pozarządowych za rok 2018.

(Wnioski Komisji Rewizyjnej o uzupełnienie porządku obrad stanowią zal. Nr 8 i 9 do niniej-
szego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś  chciałby zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad?  
Radna  Anna  Mrowińska zabrała  głos  w  sprawie  negatywnie  rozpatrzonego  wniosku
Skarżących,  których  skarga  będzie  rozpatrywana  podczas  dzisiejszej  sesji,  o  zgodę
na zabranie głosu w swojej sprawie.
(Oświadczenie  Skarżącej  z  dnia  27  listopada  2019  r.  o  zgodzie  na  wymienianie  imienia
i nazwiska  Skarżącej  podczas  sesji  Rady  Miejskiej  oraz  wypowiadania  się  w  imieniu
Skarżącej i dziecka, stanowi zal. Nr 177 do niniejszego protokołu.)
Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska.
Głos  w  sprawie  zabrał  także  radny  Paweł  Szewczyk  –  Przewodniczący  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji.
Radna Małgorzata Lenart zabrała głos w sprawie trwającej od 25 listopada do 10 grudnia
kampanii ogłoszonej przez Międzynarodową Organizację Kobiecą Sorptimist International:
16 dni przeciw przemocy.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  nie  był  to  wniosek
w sprawie porządku obrad.
Do wypowiedzi radnej Małgorzaty Lenart odniosła się radna Anna Mrowińska, a następnie
ponownie radna Małgorzata Lenart.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nie ma innych wniosków
w sprawie porządku obrad i przystąpiła do głosowania wniosków złożonych przez Komisję
Rewizyjną. Poinformowała, że w przypadku ich uwzględnienia przez Radę Miejską, umieści
je w punktach 13. i  14.,  czyli  po rozpatrzeniu skarg,  a przed interpelacjami i  zapytaniami
radnych, które przesuną się do nr 15 i 16.
Poddała pod glosowanie pierwszy wniosek, o  wprowadzenie do porządku obrad protokołu
z przeprowadzonej  kontroli  realizacji  funkcji  Zgromadzenia Wspólników przez Prezydenta
Miasta Słupska w zakresie pobieranych dywidend ze spółek miejskich za lata 2017-2018 r.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  uzupełniła porządek obrad.
Następnie  poddała  pod  głosowanie  drugi  wniosek  –  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad
protokołu  z przeprowadzonej  kontroli  w  zakresie  wydatkowania  przez  Miasto  środków
na rzecz organizacji pozarządowych za rok 2018.
Wyniki głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  uzupełniła porządek obrad.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku obradować będzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu
uzupełnionym o dwa punkty dotyczące przyjęcia protokołów kontroli.
Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji w dniu

19 sierpnia 2019 r. wg stanu na dzień 10 listopada 2019 r.

3. Raport  Prezydenta  Miasta  Słupska za  lata  2017-2018 z wykonania  Programu ochrony
środowiska Miasta Słupska na lata 2016-2020 z perspektywą na lata 2021-2024.

4. Informacja  Prezydenta  Miasta  Słupska  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Miasta
Słupska za rok szkolny 2018/2019.

5. Informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych. 
6. Opinia Wiceprezesa Sądu Rejonowego w Słupsku dotycząca potrzeb Sądu Rejonowego

w Słupsku w zakresie wykonywania pracy przez skazanych oraz informacja Prezydenta
Miasta Słupska o podmiotach, w których wykonywana będzie praca na cele społeczne
oraz praca społecznie użyteczna.
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7. Informacja Dyrektora Aresztu Śledczego w Słupsku o możliwości wykonywania pracy
przez skazanych oraz informacja Prezydenta Miasta Słupska o liczbie i treści zgłoszonych
zapotrzebowań oraz o podmiotach.

8. Podjęcie apelu do mieszkańców Miasta Słupska w związku z kryzysem klimatycznym
(druk nr 13/36).

9. Podjęcie  apelu  do  Ministra  Gospodarki  Morskiej  i  Żeglugi  Śródlądowej  Marka
Gróbarczyka w związku z zamiarem likwidacji  Urzędu Morskiego w Słupsku (druk nr
13/40).

10. Podjęcie uchwał:
1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 13/38),
2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 13/39),
3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 13/42),
4) w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej Miasta  Słupska na lata  2019-

2033 (druk nr 13/44),
5) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdy-

scyplinarnego w Słupsku oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (druk
nr 13/2),

6) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na sta-
nowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Miejskiego Zakładu Opieki Zdrowot-
nej w Słupsku (druk nr 13/4),

7) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im.
Bolesława Krzywoustego w Słupsku, przy ul. Szarych Szeregów 15 w czteroletnie
I Liceum Ogólnokształcące im. Bolesława Krzywoustego w Słupsku, przy ul. Szarych
Szeregów 15 (druk nr 13/6),

8) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II  Liceum Ogólnokształcącego
z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Adama Mickiewicza w Słupsku, przy ul. Adama
Mickiewicza 32 w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycz-
nymi  im.  Adama Mickiewicza  w Słupsku,  przy ul.  Adama Mickiewicza  32  (druk
nr 13/7),

9) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego
im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół
Sportowych  w Słupsku,  przy ul.  Marii  Zaborowskiej  2  w czteroletnie  IV Liceum
Ogólnokształcące  im.  Krzysztofa  Kamila  Baczyńskiego  w  Słupsku  wchodzące
w skład Zespołu Szkół Sportowych w Słupsku, przy ul. Marii Zaborowskiej 2 (druk
nr 13/8),

10) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego V Liceum Ogólnokształcącego
im. Zbigniewa Herberta w Słupsku, przy ul. Deotymy 15a w czteroletnie V Liceum
Ogólnokształcące im. Zbigniewa Herberta w Słupsku, przy ul. Deotymy 15a (druk
nr 13/9),

11) w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Liceum Plastycznego w Słup-
sku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Technicznych w Słupsku, przy ul. Karola
Szymanowskiego 5 w pięcioletnie Liceum Sztuk Plastycznych w Słupsku wchodzące
w skład Zespołu Szkół Technicznych w Słupsku, przy ul. Karola Szymanowskiego 5
(druk nr 13/10),

12) w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla
Dorosłych w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Budowlanych i Kształce-
nia  Ustawicznego w Słupsku,  przy ul.  Królowej  Jadwigi  3  w czteroletnie  Liceum
Ogólnokształcące dla Dorosłych w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół Bu-
dowlanych i Kształcenia Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 (druk
nr 13/11),
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13) w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego  Technikum nr  1  w Słupsku
wchodzącego w skład Zespołu Szkół „Elektryk” im. Noblistów Polskich w Słupsku,
przy  ul. Szczecińskiej  60  w  pięcioletnie  Technikum  nr  1  w  Słupsku  wchodzące
w skład Zespołu Szkół „Elektryk” im. Noblistów Polskich w Słupsku, przy ul. Szcze-
cińskiej 60 (druk nr 13/12),

14) w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego  Technikum nr  2  w Słupsku
wchodzącego  w  skład  Zespołu  Szkół  Budowlanych  i  Kształcenia  Ustawicznego
w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 w pięcioletnie Technikum nr 2 w Słupsku
wchodzące w skład Zespołu Szkół Budowlanych i Kształcenia Ustawicznego w Słup-
sku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 (druk nr 13/13),

15) w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego  Technikum nr  3  w Słupsku
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Technicznych w Słupsku, przy ul. Karola Szy-
manowskiego 5 w pięcioletnie Technikum nr 3 w Słupsku wchodzące w skład Zespołu
Szkół Technicznych w Słupsku, przy ul. Karola Szymanowskiego 5 (druk nr 13/14),

16) w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego  Technikum nr  4  w Słupsku
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tade-
usza Tańskiego w Słupsku, przy ul. Niedziałkowskiego 2 w pięcioletnie Technikum
nr 4 w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół Mechanicznych i Logistycznych
im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku, przy ul. Niedziałkowskiego 2 (druk nr 13/15),

17) w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego  Technikum nr  5  w Słupsku
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ekonomicznych im. Stanisława Staszica w Słup-
sku, przy ul. Jana Sobieskiego 3 w pięcioletnie Technikum nr 5 w Słupsku wchodzące
w skład  Zespołu  Szkół  Ekonomicznych  im.  Stanisława  Staszica  w  Słupsku,  przy
ul. Jana Sobieskiego 3 (druk nr 13/16),

18) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Centrum Kształcenia Praktycznego w Słupsku
wchodzącego w skład Zespołu Placówek Oświatowych w Słupsku, przy ul. Koszaliń-
skiej 5 w Centrum Kształcenia Zawodowego nr 1 w Słupsku wchodzące w skład Ze-
społu Placówek Oświatowych w Słupsku, przy ul. Koszalińskiej 5 (druk nr 13/17),

19) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawo-
dowego w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Budowlanych i Kształcenia
Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 w Centrum Kształcenia Zawo-
dowego nr 2 w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół Budowlanych i Kształce-
nia Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 (druk nr 13/18),

20) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Słupska z organizacjami pozarzą-
dowymi na 2020 rok (druk nr 13/19),

21) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis
na wsparcie branż chronionych, zanikających i preferowanych na wskazanym obsza-
rze w centrum miasta Słupska (druk nr 13/3),

22) w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Słupska uprawnienia do określania wy-
sokości cen i opłat za korzystanie z usług społecznych realizowanych przez Trzy Fale
Sp. z o.o. w Słupsku (druk nr 13/1),

23) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawar-
cia umowy użytkowania nieruchomości położonej w Słupsku przy ulicy Mieczysława
Niedziałkowskiego (druk nr 13/21),

24) w sprawie wyrażenia zgody na zwrot darowanej nieruchomości Miastu Słupsk (druk
nr 13/22),

25) w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska prawa własności nieru-
chomości położonej w Słupsku przy ulicy Henryka Pobożnego (druk nr 13/23),

26) w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska prawa własności oraz
prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  zabudowanych  położonych
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w Słupsku przy ulicy Ogrodowej (druk nr 13/24),
27) w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska prawa własności nieru-

chomości położonej w Słupsku przy ulicy Grunwaldzkiej (druk nr 13/25),
28) w sprawie zmiany uchwały Nr XL/521/17 z dnia 28 czerwca 2017 r. Rady Miejskiej

w Słupsku w sprawie ustalenia  opłat  za usługi  przewozowe środkami komunikacji
miejskiej (druk nr 13/5),

29) w sprawie wystąpienia Miasta Słupska ze Stowarzyszenia Gmin Polska Sieć „ENER-
GIE CITES” (druk nr 13/26),

30) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i  technicznych
drzewa gatunku jesion wyniosły,  znajdującego się w miejskim rejestrze pomników
przyrody pod numerem 278W (druk nr 13/27),

31) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa będącego
pomnikiem przyrody (druk nr 13/28),

32) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komu-
nalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej (druk nr 13/29),

33) w sprawie  regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku na  terenie  Miasta  Słupska
(druk nr 13/30),

34) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodaro-
wania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę
za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 13/31),

35) w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalny-
mi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (druk nr 13/32),

36) w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą
Słupsk a Miastem Słupsk w zakresie powierzenia Miastu Słupsk zadania publicznego
polegającego na zagospodarowaniu odpadów komunalnych odbieranych z nierucho-
mości zamieszkałych zlokalizowanych na terenie Gminy Słupsk (druk nr 13/33),

37) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Słupska do InnoBaltica Spółki
z ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą  w  Gdańsku  i  objęcia  przez  Miasto
Słupsk udziałów w tej Spółce (druk nr 13/34),

38) w sprawie powierzenia Spółce InnoBaltica Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością
z siedzibą w Gdańsku wykonywania części zadań własnych Miasta Słupska z zakresu
publicznego transportu zbiorowego (druk nr 13/35),

39) w sprawie określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie Miasta Słupska (druk
nr 13/37),

40) w sprawie powołania Komisji ds. zniszczenia dokumentów nieodebranych przez pod-
miot  zgłaszający  kandydata  na  ławnika  lub  kandydata,  który  nie  został  wybrany
na ławnika (druk nr 13/20),

11. Rozpatrzenie skargi na działalność miejskiej jednostki organizacyjnej – Wodociągi Słupsk
 Sp. z o.o. (druk nr 13/41).

12. Rozpatrzenie skargi na działalność kierownika jednostki organizacyjnej Miasta Słupska –
Dyrektora Przedszkola nr 8 w Słupsku oraz Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 13/43).

13. Przyjęcie  protokołu  z  przeprowadzonej  kontroli  realizacji  funkcji  Zgromadzenia
Wspólników  przez  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie  pobieranych  dywidend
za spółek miejskich za lata 2017-2018.

14. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w zakresie wydatkowania przez Miasto
środków na rzecz organizacji pozarządowych za rok 2018.

15. Interpelacje i zapytania radnych.

16. Sprawy bieżące.
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Ad pkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji w dniu 19 sierpnia 2019 r. 
(wg stanu na dzień 10 listopada 2019 r.).

(Ww. sprawozdanie stanowi zał. Nr 10 do niniejszego protokołu.)
nagranie: od 0:15:22 do 0:16:42
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 19 listopada 2019 r.
przekazała sprawozdanie radnym do zapoznania się, i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i – zgodnie z § 29 ustęp 3 Regulaminu pracy
Rady Miejskiej w Słupsku – poddała je pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji
uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  podjętych  na  sesji  w  dniu  19 sierpnia  2019  r.
(wg stanu na dzień 10 listopada 2019 r.).

Ad pkt 3. Raport Prezydenta Miasta Słupska za lata 2017-2018 z wykonania 
Programu ochrony środowiska Miasta Słupska na lata 2016-2020 
z perspektywą na lata 2021-2024. 

(Ww. raport przekazany pismem GKiOŚ-ROŚ-III.602.1.1.2019 z 12 listopada 2019 r. stanowi
zał. Nr 11 do niniejszego protokołu.)
nagranie: od 0:16:43 do 0:18:56
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  uchwałą  z  dnia
30 grudnia 2015 roku Rada Miejska w Słupsku przyjęła Program mający na celu realizację
polityki ochrony środowiska.
Poinformowała, że zgodnie z art. 18 ust. 2 Ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 – Prawo ochrony
środowiska,  Prezydent  Miasta  Słupska  sporządza  co  2 lata  raport  z  wykonania  Programu
i przedstawia  go Radzie  Miejskiej.  Za  pomocą  tego  raportu  Rada  Miejska  ocenia  stopień
wdrożenia Programu ochrony środowiska Miasta Słupska.
Poinformowała  także,  że  Prezydent  Miasta przedłożyła  Radzie  Miejskiej  raport  w  dniu
14 listopada. I w tym samym dniu przekazany został radnym do zapoznania się, a Komisji
Gospodarki  Komunalnej  –  do  zaopiniowania.  Komisja  zapoznała  się  z  tym dokumentem
i przyjęła go bez uwag.
(Ww. stanowisko Komisji stanowi zal. Nr 12 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionego raportu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała pod głosowanie jego przyjęcie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
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Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł
Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  przyjęła  Raport  za  lata  2017-2018  z  wykonania  Programu  Ochrony
Środowiska Miasta Słupska na lata 2016-2020 z perspektywą na lata 2021-2024.

Ad pkt 4. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o stanie realizacji zadań 
oświatowych Miasta Słupska za rok szkolny 2018/2019 

(Ww. informacja, przekazana pismem E-V.4424.2.175.2019 z 30 października 2019 r. stanowi 
zał. Nr 13 do niniejszego protokołu.)
nagranie: od 0:18:58 do 0:21:10
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 11 ust.
7. Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe, Prezydent Miasta Słupska w ustawo-
wym terminie, czyli do 31 października 2019 r. przedstawiła Radzie Miejskiej Miasta Słupska
informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wyni-
kach:
1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu zawodowego, z uwzględnie-

niem działań podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze spe-
cjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których prowadzenie należy
do zadań własnych jednostki samorządu terytorialnego;

2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub właściwego ministra
w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, których prowadzenie należy do zadań
własnych jednostki samorządu terytorialnego.

Poinformowała, że w dniu 6 listopada przekazała ten dokument Państwu do zapoznania się,
a Komisji Edukacji dodatkowo do zaopiniowania. Komisja szczegółowo zapoznała się z tym
dokumentem i jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie jego treść.
(Ww. informacja stanowi zal. Nr 14 do niniejszego protokołu)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej informacji?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Prezydent Miasta
Słupska  wywiązała  się  z  ustawowego  obowiązku  przedstawienia  Radzie  Miejskiej
w Słupsku  informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Miasta  Słupska  w roku
szkolnym 2018/2019. 

Ad pkt 5. Informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń 
majątkowych.

nagranie: od 0:21:13 do 0:22:27
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska przypomniała,  że przedmiotem obrad
Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 30 października były informacje z analizy oświadczeń ma-
jątkowych. 
Poinformowała, że po sesji, wpłynęły do Rady Miejskiej kolejne informacje, nadesłane przez:
Naczelnika  Pierwszego  Urzędu  Skarbowego  w  Koszalinie  –  w  dniu  4  listopada,  oraz
Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  Wrocław-Fabryczna  –  7  listopada.  Dodała,  że  ich  treść
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niezwłocznie radnym przekazała.
(Pisma:  Naczelnika  Pierwszego  Urzędu  Skarbowego  w  Koszalinie  3210_SKA-
2.4006.517.2019 z 24 października 2019 r. oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego Wrocław-
Fabryczna 0224-SKA-3.4006.29.2019 z 31 października 2019 r.  stanowią zał. Nr 15 i 16
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  z informacji  tych
wynika, że przeprowadzone analizy nie wykazały nieprawidłowości wymagających podjęcia
działań,  o  których  mowa  w  art.  24h  ust.  9  ustawy o  samorządzie  gminnym,  to  znaczy
skierowania sprawy do Centralnego Biura Antykorupcyjnego.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Po chwili stwierdziła, że nie ma zgłoszeń w dyskusji i stwierdziła, że Naczelnik Pierwszego
Urzędu  Skarbowego  w  Koszalinie  oraz  Naczelnik  Urzędu  Skarbowego  Wrocław-
Fabryczna,  przedstawili  Radzie Miejskiej  w Słupsku informację z  dokonanej analizy
oświadczeń majątkowych za 2018 rok złożonych przez osoby do tego zobowiązane.

Ad pkt 6. Opinia  Wiceprezesa  Sądu Rejonowego  w Słupsku dotycząca potrzeb
Sądu  Rejonowego  w  Słupsku  w  zakresie  wykonywania  pracy  przez
skazanych oraz informacja Prezydenta Miasta Słupska o podmiotach,
w  których  wykonywana  będzie  praca  na  cele  społeczne  oraz  praca
społecznie użyteczna 

nagranie: od 0:22:29 do 0:23:53
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z § 3 ust. 2
Rozporządzenia  Ministra  Sprawiedliwości  w sprawie  podmiotów,  w  których  jest
wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna z dnia 1 czerwca
2010 r. Prezydent Miasta przedstawiła w dniu 31 października 2019 r. Radzie Miejskiej opinię
Prezesa Sądu Rejonowego w Słupsku wraz ze swoją informacją o podmiotach wyznaczonych,
obowiązanych  do przyjęcia  skazanych  w  celu  wykonywania  pracy.  Informacja  została
przekazana radnym w dniu 6 listopada.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie informacji.
Po chwili stwierdziła, że nie ma zgłoszeń w dyskusji i  stwierdziła, że Prezydent Miasta
wywiązała się z  obowiązku przedstawienia Radzie Miejskiej opinii  Sądu Rejonowego
w Słupsku  oraz  informacji  o podmiotach  wyznaczonych,  obowiązanych  do przyjęcia
skazanych w celu wykonywania pracy.

Ad pkt 7. Informacja Dyrektora Aresztu Śledczego w Słupsku o możliwości wyko-
nywania  pracy  przez  skazanych  oraz  informacja  Prezydenta  Miasta
Słupska o liczbie  i  treści  zgłoszonych zapotrzebowań oraz o podmio-
tach. 

nagranie: od 0:23:54 do 0:25:23
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z § 4 ust. 2
Rozporządzenia  Ministra  Sprawiedliwości  z  dnia  21  sierpnia  2017  roku  w sprawie  trybu
wyznaczania podmiotów, na rzecz których skazani mogą wykonywać prace na cele społeczne,
oraz  czynności  tych  podmiotów  w  zakresie  wykonywania  pracy,  Prezydent  Miasta
przedstawiła  w dniu  12  listopada  2019  r.  Radzie  Miejskiej  w  Słupsku  informację  Z-cy
Dyrektora  Aresztu  Śledczego  o dalszej  możliwości  wykonywania  pracy  przez  skazanych
w 2020 r. w podmiotach podległych Urzędowi Miejskiemu. 
Prezydent  przedstawiła  także zapotrzebowanie na zatrudnienie  skazanych zgłoszone przez
jednostki  organizacyjne  Miasta.  Informację  przekazałam  Państwu  Radnym  w dniu
13 listopada.
(Pismo ZK-RZK-IV.033.24.2019 z dnia7 listopada 2019 r. w ww. sprawie stanowi zał. Nr 18
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do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie informacji.
Po chwili stwierdziła, że nie ma zgłoszeń w dyskusji i  stwierdziła, że Prezydent Miasta
wywiązała  się  z  obowiązku  przedstawienia  Radzie  Miejskiej  Informacji  Dyrektora
Aresztu Śledczego w Słupsku o możliwości  wykonywania pracy przez skazanych,  jak
i swojej – o liczbie i treści zgłoszonych zapotrzebowań oraz o podmiotach.

Ad pkt 8. Podjęcie apelu do mieszkańców Miasta Słupska w związku z kryzysem 
klimatycznym (druk nr 13/36) 

(Ww. projekt apelu stanowi zał. Nr 19 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:25:27 do 0:39:09
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła  i  uzasadniła  projekt  apelu,  z  uwzględnieniem  korekty  zapisu  w  jego  treści
w punktach 2. i 3.
Przypomniała, że projekt apelu jest odpowiedzią na złożoną w tej sprawie petycję organizacji,
a także jest głosem Rady Miejskiej i Prezydenta Miasta Słupska w zakresie prowadzonych
działań w zakresie środowiska i klimatu.
(Pismo GKiOŚ-ROŚ-IV.0003.17.2019 z 18 listopada 2019 r. przedkładające autopoprawkę
w ww. sprawie stanowi zał. Nr 20 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała pozytywnie projekt apelu wraz z autopoprawką. Komisja Spraw
Społecznych także wyraziła opinię pozytywną.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 21 i 22 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu.
Głos w dyskusji  zabierali:  radna Anna Rożek,  radny Jacek Szaran, Przewodnicząca Rady
Miejskiej  Beata Chrzanowska,  Dyrektor  Wydziału GKiOS Katarzyna Guzewska,  Wiceprze-
wodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski, radna Małgorzata Lenart, radny Paweł Szew-
czyk, radna Anna Mrowińska, radny Łukasz Jaworski, radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt apelu pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Tadeusz Bobrowski, Anna Mrowińska, Jacek Szaran
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Adam Treder

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła apel do mieszkańców Mia-
sta Słupska w związku z kryzysem klimatycznym.
(Ww. apel stanowi zal. Nr 23 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 9. Podjęcie apelu do Ministra Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej
Marka  Gróbarczyka  w  związku  z  zamiarem  likwidacji  Urzędu
Morskiego w Słupsku (druk nr 13/40) 
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(Pismo Przewodniczącego Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej z 19 listopada 2019 r. 
przedkładające projekt apelu stanowi zał. Nr 24 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:39:12 do 0:43:23
Radna Anną Rożek w imieniu inicjatorów odczytała projekt apelu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby za-
brać głos.
Po chwili stwierdziła, że nie ma głosów w dyskusji i poddała projekt apelu pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna 
Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła apel do Ministra Gospodarki Morskiej i Żeglu-
gi Śródlądowej Marka Gróbarczyka w związku z zamiarem likwidacji Urzędu Morskie-
go w Słupsku.
(Ww. apel stanowi zal. Nr 25 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 10. Podjęcie uchwał:

1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 13/38)

Pismo BM-RPB.III.0006.18.2019 z 15 listopada 2019 r., przekazujące ww. projekt uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 26 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:43:29 do 0:45:36 
Skarbnik Miasta Słupska AnnaGajda-Szewczuk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały,
z uwzględnieniem autopoprawki  związanej  z  decyzją  Wojewody Pomorskiego  w  zakresie
przyznania  środków  na  realizację  programu  rządowego  500+.  Poinformowała,
że autopoprawka polega na zwiększeniu planu dochodów i wydatków o kwotę 6 247 800 zł.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej, Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 27, 28 i 29 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Bożena Hołowienko

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła  uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Ww. uchwala Nr XIII/216/2019 stanowi zał. Nr 30 do niniejszego protokołu.)

2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 13/39)

Pismo BM-RPB.III.0006.19.2019 z 15 listopada 2019 r., przekazujące ww. projekt uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 31 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:45:37 do 0:49:50
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały.  Ponadto
poinformowała  o  autopoprawce w zakresie  zmiany wyniku planu dochodów i wydatków,
w związku  z  decyzją  Wojewody  Pomorskiego,  dotyczącą  świadczenia  500+,  o kwotę
6 247 800 zł. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej, Edukacji oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 32, 33 i 34 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały z autopoprawką.
Głos  w  dyskusji  zabrała  radna  Anna  Rożek.  Odpowiedzi  udzieliła  Dyrektor  Wydziału
Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów w dyskusji
nie ma i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, 
Piotr Skowroński, Renata Stec, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Ww. uchwała Nr XIII/217/2019 stanowi zał. Nr 35 do niniejszego protokołu.)

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 13/42)

Pismo BM-RPB.III.0006.20.2019 z 19 listopada 2019 r., przekazujące ww. projekt uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 36 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:50:09 do 0:52:05
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały.  Ponadto
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poinformowała  o  autopoprawce w zakresie  zmiany wyniku planu dochodów i wydatków,
w związku  z  decyzją  Wojewody  Pomorskiego,  dotyczącą  świadczenia  500+,  o kwotę
6 247 800 zł.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja Edukacji
oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 37 i 38 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Kruk

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Ww. uchwała Nr XIII/218/2019 stanowi zał. Nr 39 do niniejszego protokołu.) 

4) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska
na lata 2019-2033 (druk nr 13/44)

Pismo BM-RPB.III.0006.21.2019 z 20 listopada 2019 r., przekazujące ww. projekt uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 40 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:52:07 do 0:53:47
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały z uwzględnie-
nie autopoprawki dotyczącej przepływów ujętych w załączniku nr 1 do wieloletniej prognozy
finansowej w zakresie zwiększenia dochodów i wydatków ujętych w budżecie miasta o kwotę
6 247 800 zł.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że  Komisja Finansów
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 41 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna 
Mrowińska, Adam Treder

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  wieloletniej
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Ww. uchwała Nr XIII/219/2019 stanowi zał. Nr 42 do niniejszego protokołu.) 

5)  podjęcie uchwały  w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków
Zespołu  Interdyscyplinarnego  w  Słupsku  oraz  szczegółowych  warunków  jego
funkcjonowania (druk nr 13/2) 

Pismo  ZiSS-III.0006.16.2019  z  7  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 43 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:53:59 do 0:56:29
Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta  Karwalska przedstawiła
i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Spraw
Społecznych oraz Komisja Edukacji zaopiniowały projekt jednogłośnie pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 44 i 45 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie:.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w  sprawie  trybu
i sposobu  powoływania  i odwoływania  członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego
w Słupsku oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.
(Ww. uchwała Nr XIII/220/2019 stanowi zał. Nr 46 do niniejszego protokołu.) 

6) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadze-
nia konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Miejskiego Za-
kładu Opieki Zdrowotnej w Słupsku (druk nr 13/4) 

Pismo ZiSS-RZP-II.0006.17.2019 z 7 listopada 2019 r.,  przekazujące ww. projekt uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 47 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:56:30 do 0:59:16
Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta  Karwalska poinformowała
o autopoprawce do projektu uchwały w zakresie dopisania roku 2019 poz. 2024 w podstawie
prawnej  dotyczącej   ustawy  o  działalności  leczniczej,  która  została  wprowadzona  już
po przedłożeniu Radzie projektu uchwały.
Następnie przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 48 do niniejszego protokołu.)
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Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę  w sprawie powołania Komisji Kon-
kursowej w celu  przeprowadzenia  konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego
Publicznego Miejskiego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr XIII/221/2019 stanowi zał. Nr 49 do niniejszego protokołu.) 

7) podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  trzyletniego  I Liceum
Ogólnokształcącego  im.  Bolesława  Krzywoustego  w  Słupsku,  przy  ul. Szarych
Szeregów 15 w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Bolesława Krzywoustego
w Słupsku, przy ul. Szarych Szeregów 15 (druk nr 13/6)

Pismo  E-V.006.24.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 50 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 0:59:23 do 1:02:35
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  kilkanaście
kolejnych projektów uchwał,  od nr 13/6 do nr 13/18, związanych jest  z przekształceniem
szkół  i  placówek  działających  na  podstawie  ustawy  o systemie  oświaty  w nowe  typy
jednostek oświatowych. 
Zwróciła  uwagę,  że  każda  z  tych  uchwał  jest  jednocześnie  aktem  założycielskim
poszczególnych jednostek.
Następnie zaproponowała, aby na początku Dyrektor Wydziału Edukacji omówiła i przedsta-
wiła  uzasadnienia  do projektów  dotyczących  liceów  ogólnokształcących  –  są  to  projekty
na drukach od 13/6 do 13/9. Dodała, że jeśli nie będzie głosów w dyskusji, będzie poddawać
projekty kolejno pod głosowanie.
Dodała,  że jeśli  nie usłyszy głosów sprzeciwu, uzna,  że Rada Miejska w Słupsku wyraża
zgodę na takie procedowanie projektów uchwał na drukach o numerach od 13/6 do 13/9.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza sprzeciw lub ma inną propozycję.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i udzieliła głosu Dyrektor Wydziału Edukacji
Annie Sadlak.
Dyrektor  Wydziału  Edukacji  Anna  Sadlak przedstawiła  i  uzasadniła  projekty  uchwał
na drukach od nr 13/6 do nr 13/9.
Powtórzyła,  że  każdy  z  projektów  uchwał  jest  jednocześnie  aktem  założycielskim  danej
szkoły.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że Komisja Edukacji
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie te projekty.
(Opinia Komisji dot. projektu na druku nr 13/6 stanowi zał. Nr 51 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu na druku
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nr 13/6.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  stwierdzenia
przekształcenia trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Bolesława Krzywoustego
w Słupsku,  przy  ul. Szarych  Szeregów  15  w  czteroletnie  I  Liceum  Ogólnokształcące
im. Bolesława Krzywoustego w Słupsku, przy ul. Szarych Szeregów 15.
(Ww. uchwała Nr XIII/222/2019 stanowi zał. Nr 52 do niniejszego protokołu.) 

8) podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  trzyletniego  II Liceum
Ogólnokształcącego  z  Oddziałami  Dwujęzycznymi  im.  Adama  Mickiewicza
w Słupsku,  przy  ul.  Adama  Mickiewicza  32  w  czteroletnie  II Liceum
Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Adama Mickiewicza w Słupsku,
przy ul. Adama Mickiewicza 32 (druk nr 13/7) 

Pismo  E-V.006.25.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 53 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:02:38 do 1:04:10
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  54
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie ww. projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzyczny-
mi im. Adama Mickiewicza w Słupsku, przy ul. Adama Mickiewicza 32 w czteroletnie
II Liceum  Ogólnokształcące  z  Oddziałami  Dwujęzycznymi  im. Adama  Mickiewicza
w Słupsku, przy ul. Adama Mickiewicza 32.
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(Ww. uchwała Nr XIII/223/2019 stanowi zał. Nr 55 do niniejszego protokołu.) 

9) podjęcie  uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego IV Liceum
Ogólnokształcącego im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Słupsku wchodzącego
w  skład  Zespołu  Szkół  Sportowych  w  Słupsku,  przy  ul.  Marii  Zaborowskiej  2
w czteroletnie  IV Liceum  Ogólnokształcące  im. Krzysztofa  Kamila  Baczyńskiego
w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół Sportowych w Słupsku, przy ul. Marii
Zaborowskiej 2 (druk nr 13/8)

Pismo  E-V.006.26.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 56 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:04:16 do 1:05:32
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  57
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie ww. projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia  trzyletniego  IV  Liceum  Ogólnokształcącego  im. Krzysztofa  Kamila
Baczyńskiego w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Sportowych w Słupsku,
przy  ul.  Marii  Zaborowskiej  2  w  czteroletnie  IV  Liceum  Ogólnokształcące
im. Krzysztofa  Kamila  Baczyńskiego  w  Słupsku  wchodzące  w skład  Zespołu  Szkół
Sportowych w Słupsku, przy ul. Marii Zaborowskiej 2.
(Ww. uchwała Nr XIII/224/2019 stanowi zał. Nr 58 do niniejszego protokołu.) 

10) podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  trzyletniego  V Liceum
Ogólnokształcącego  im.  Zbigniewa  Herberta  w  Słupsku,  przy  ul. Deotymy  15a
w czteroletnie V Liceum Ogólnokształcące im. Zbigniewa Herberta w Słupsku, przy
ul. Deotymy 15a (druk nr 13/9)

Pismo  E-V.006.27.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 59 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:05:41 do 1:06:56
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  60
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie ww. projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Kamil Bierka
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia  trzyletniego  V  Liceum  Ogólnokształcącego  im. Zbigniewa  Herberta
w Słupsku,  przy  ul.  Deotymy  15a  w  czteroletnie  V  Liceum  Ogólnokształcące
im. Zbigniewa Herberta w Słupsku, przy ul. Deotymy 15a. 
(Ww. uchwała Nr XIII/225/2019 stanowi zał. Nr 61 do niniejszego protokołu.) 

11) podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego  Liceum
Plastycznego  w  Słupsku  wchodzącego  w  skład  Zespołu  Szkół  Technicznych
w Słupsku,  przy  ul.  Karola  Szymanowskiego  5  w  pięcioletnie  Liceum  Sztuk
Plastycznych w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół Technicznych w Słupsku,
przy ul. Karola Szymanowskiego 5 (druk nr 13/10)

Pismo  E-V.006.28.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 62 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:07:01 do 1:08:32
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przypomniała, że dokument ten jest jednocześnie aktem założycielskim.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że Komisja  Edukacji
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie ten projekt uchwały.
(Ww. opinia Komisji stanowi zal. Nr 63 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia  czteroletniego Liceum Plastycznego  w Słupsku wchodzącego  w skład
Zespołu  Szkół  Technicznych  w  Słupsku,  przy  ul.  Karola  Szymanowskiego  5
w pięcioletnie Liceum Sztuk Plastycznych w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół
Technicznych w Słupsku, przy ul. Karola Szymanowskiego 5.
(Ww. uchwała Nr XIII/226/2019 stanowi zał. Nr 64 do niniejszego protokołu.)
 
12)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  trzyletniego  Liceum
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Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół
Budowlanych i Kształcenia Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3
w czteroletnie  Liceum  Ogólnokształcące  dla  Dorosłych  w  Słupsku  wchodzące
w skład Zespołu  Szkół  Budowlanych i Kształcenia  Ustawicznego w Słupsku,  przy
ul. Królowej Jadwigi 3 (druk nr 13/11) 

Pismo  E-V.006.29.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 65 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:08:39 do 1:10:52
Dyrektor  Wydziału  Edukacji  Anna  Sadlak przedstawiła  i uzasadniła  projekt  uchwały,
zwracając uwagę, że dokument ten jest jednocześnie aktem założycielskim. Poinformowała
również o autopoprawce, polegającej na usunięciu  oczywistej literówki w tytule uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  autopoprawka
wniesiona była na posiedzeniu Komisji Edukacji. 
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  66
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie ww. projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Kamil Bierka

Stwierdzam, że  Rada Miejska w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła
uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcące-
go dla Dorosłych w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Budowlanych i Kształ-
cenia Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 w czteroletnie Liceum Ogól-
nokształcące dla Dorosłych w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół Budowlanych
i Kształcenia Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3.
(Ww. uchwała Nr XIII/227/2019 stanowi zał. Nr 67 do niniejszego protokołu.) 

13) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum
nr 1  w  Słupsku  wchodzącego  w  skład  Zespołu  Szkół  „Elektryk”  im.  Noblistów
Polskich  w  Słupsku,  przy  ul.  Szczecińskiej  60  w  pięcioletnie  Technikum  nr  1
w Słupsku  wchodzące  w  skład  Zespołu  Szkół  „Elektryk”  im. Noblistów  Polskich
w Słupsku, przy ul. Szczecińskiej 60 (druk nr 13/12)

Pismo  E-V.006.30.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 68 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:10:55 do 1:13:26
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zwróciła  uwagę,  że  kolejnym  blok
projektów uchwał dotyczy techników.
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła i uzasadniła projekty uchwał na dru-
kach od nr 13/2 do nr 13/16.
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Ponadto, poinformowała o autopoprawce do projektu uchwały na druku nr 13/15, polegającej
na dopisaniu wyrazu: „Mieczysława” przed wyrazem: „Niedziałkowskiego” w adresie  Ze-
społu Szkół Mechanicznych i Logistycznych.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy radni mają jakieś uwagi
dotyczące sposobu procedowania tych projektów uchwał – przedstawione zostały projekty,
które dotyczą techników i teraz Rada przegłosuje kolejno każdą z nich.
Zapytała, czy ktoś chciałby wnieść jakąś uwagę do projektu na druku nr 13/12?
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  69
do niniejszego protokołu.)
Po chwili stwierdziła, że nie ma żadnych uwag i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Le-
nart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skow-
roński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Anna Rożek

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia czteroletniego Technikum nr 1 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu
Szkół  „Elektryk”  im.  Noblistów  Polskich  w  Słupsku,  przy  ul.  Szczecińskiej  60
w pięcioletnie Technikum nr 1 w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół „Elektryk”
im. Noblistów Polskich w Słupsku, przy ul. Szczecińskiej 60.
(Ww. uchwała Nr XIII/228/2019 stanowi zał. Nr 70 do niniejszego protokołu.) 

14) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum
nr 2 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół  Budowlanych i  Kształcenia
Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 w pięcioletnie Technikum nr
2  w  Słupsku  wchodzące  w  skład  Zespołu  Szkół  Budowlanych  i  Kształcenia
Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 (druk nr 13/13) 

Pismo  E-V.006.31.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 71 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:13:29 do 1:14:55
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  72
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
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Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia czteroletniego Technikum nr 2 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu
Szkół Budowlanych i Kształcenia Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3
w  pięcioletnie  Technikum  nr  2  w  Słupsku  wchodzące  w  skład  Zespołu  Szkół
Budowlanych i Kształcenia Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3 (druk
nr 13/13).
(Ww. uchwała Nr XIII/229/2019 stanowi zał. Nr 73 do niniejszego protokołu.) 

15) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum
nr 3 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Technicznych w Słupsku, przy
ul. Karola Szymanowskiego 5 w pięcioletnie Technikum nr 3 w Słupsku wchodzące
w skład Zespołu Szkół Technicznych w Słupsku, przy ul. Karola Szymanowskiego 5
(druk nr 13/14) 

Pismo  E-V.006.32.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 74 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:14:57 do 1:16:05
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  75
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia czteroletniego Technikum nr 3 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu
Szkół  Technicznych  w  Słupsku,  przy  ul.  Karola  Szymanowskiego  5  w  pięcioletnie
Technikum nr 3 w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół Technicznych w Słupsku,
przy ul. Karola Szymanowskiego 5 (druk nr 13/14) 
(Ww. uchwała Nr XIII/230/2019 stanowi zał. Nr 76 do niniejszego protokołu.) 

16) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum
nr 4 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Mechanicznych i Logistycznych
im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku, przy ul. Niedziałkowskiego 2 w pięcioletnie
Technikum  nr  4  w  Słupsku  wchodzące  w  skład  Zespołu  Szkół  Mechanicznych
i Logistycznych im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku, przy ul. Niedziałkowskiego 2
(druk nr 13/15) 

Pismo  E-V.006.33.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
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z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 77 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:16:10 do 1:17:43
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  78
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała  o  autopoprawce
wprowadzającej imię patrona do nazwy ulicy.
Następnie, wobec braku głosów w dyskusji,  poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lan-
ge, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroń-
ski, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wisz-
niewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia czteroletniego Technikum nr 4 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu
Szkół  Mechanicznych  i  Logistycznych  im.  inż.  Tadeusza  Tańskiego  w Słupsku,  przy
ul. Mieczysława  Niedziałkowskiego  2  w  pięcioletnie  Technikum  nr  4  w  Słupsku
wchodzące  w skład Zespołu  Szkół  Mechanicznych  i  Logistycznych  im.  inż.  Tadeusza
Tańskiego w Słupsku, przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2.
(Ww. uchwała Nr XIII/231/2019 stanowi zał. Nr 79 do niniejszego protokołu.) 

17) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum
nr 5 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ekonomicznych im. Stanisława
Staszica w Słupsku, przy ul.  Jana Sobieskiego 3 w pięcioletnie Technikum nr 5
w Słupsku  wchodzące  w  skład  Zespołu  Szkół  Ekonomicznych  im.  Stanisława
Staszica w Słupsku, przy ul. Jana Sobieskiego 3 (druk nr 13/16) 

Pismo  E-V.006.34.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 80 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:17:49 do 1:18:57
(Pozytywna  opinia  Komisji  Edukacji  dot.  ww.  projektu  uchwały  stanowi  zał.  Nr  81
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w dyskusji.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia czteroletniego Technikum nr 5 w Słupsku wchodzącego w skład Zespołu
Szkół Ekonomicznych im. Stanisława Staszica w Słupsku, przy ul. Jana Sobieskiego 3
w pięcioletnie  Technikum  nr  5  w  Słupsku  wchodzące  w  skład  Zespołu  Szkół
Ekonomicznych im. Stanisława Staszica w Słupsku, przy ul. Jana Sobieskiego 3.
(Ww. uchwała Nr XIII/232/2019 stanowi zał. Nr 82 do niniejszego protokołu.) 

18)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  Centrum  Kształcenia
Praktycznego  w Słupsku wchodzącego  w skład Zespołu  Placówek Oświatowych
w Słupsku,  przy  ul.  Koszalińskiej  5  w  Centrum  Kształcenia  Zawodowego  nr  1
w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Placówek Oświatowych w Słupsku,  przy
ul. Koszalińskiej 5 (druk nr 13/17) 

Pismo  E-V.006.35.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 83 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:18:58 do 1:20:20
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że Komisja  Edukacji
zaopiniowała pozytywnie ten projekt.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 84 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia  Centrum Kształcenia  Praktycznego w Słupsku wchodzącego w skład
Zespołu  Placówek  Oświatowych  w  Słupsku,  przy  ul.  Koszalińskiej  5  w  Centrum
Kształcenia  Zawodowego  nr  1  w  Słupsku  wchodzące  w  skład  Zespołu  Placówek
Oświatowych w Słupsku, przy ul. Koszalińskiej 5 (druk nr 13/17) 
(Ww. uchwała Nr XIII/233/2019 stanowi zał. Nr 85 do niniejszego protokołu.) 

19) podjęcie  uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Ośrodka Dokształcania
i Doskonalenia  Zawodowego  w  Słupsku  wchodzącego  w  skład  Zespołu  Szkół
Budowlanych i Kształcenia Ustawicznego w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3
w Centrum Kształcenia Zawodowego nr 2 w Słupsku wchodzące w skład Zespołu
Szkół  Budowlanych  i  Kształcenia  Ustawicznego  w  Słupsku,  przy  ul.  Królowej
Jadwigi 3 (druk nr 13/18) 

Pismo  E-V.006.36.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 86 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:20:21 do 1:22:09
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
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zabrać głos w dyskusji.
Poinformowała, że Komisja Edukacji zaopiniowała pozytywnie ten projekt.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 87 do niniejszego protokołu.)
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia
przekształcenia  Ośrodka  Dokształcania  i  Doskonalenia  Zawodowego  w  Słupsku
wchodzącego  w skład  Zespołu  Szkół  Budowlanych  i  Kształcenia  Ustawicznego
w Słupsku,  przy  ul.  Królowej  Jadwigi  3  w  Centrum  Kształcenia  Zawodowego  nr  2
w Słupsku wchodzące w skład Zespołu Szkół Budowlanych i Kształcenia Ustawicznego
w Słupsku, przy ul. Królowej Jadwigi 3.
(Ww. uchwała Nr XIII/234/2019 stanowi zał. Nr 88 do niniejszego protokołu.) 

20)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta  Słupska
z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok (druk nr 13/19) 

Pismo  WiP-I.006.2.2019  z  12  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 89 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:22:13 do 1:25:46 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  radni  otrzymali
projekt  uchwały  wraz  z  dodatkowym  materiałem  przygotowanym  po  październikowym
posiedzeniu Komisji Edukacji.
(Ww. materiał przekazany pismem WiP-I.0004.15.2019 z 12 listopada 2019 r.)
Dyrektor  Wydziału  Współpracy  i  Promocji  Beata  Macedońska przedstawiła  uzasadnienie
projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej, Spraw Społecznych, Edukacji, Finansów oraz Komisja Rewizyjna zaopiniowały
pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 91, 92, 93, 94 i 95 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Artur 
Wiszniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Paweł Szewczyk, Adam Treder
BRAK GŁOSU (2)
Tadeusz Bobrowski, Aldona Żurawska
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w sprawie  przyjęcia  Programu
współpracy Miasta Słupska z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok.
(Ww. uchwała Nr XIII/235/2019 stanowi zał. Nr 96 do niniejszego protokołu.) 

21) podjęcie  uchwały  w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości  w ramach
pomocy de minimis na wsparcie branż chronionych, zanikających i preferowanych
na wskazanym obszarze w centrum miasta Słupska (druk nr 13/3) 

Pismo  WiP.PB.II.0006.1.2019  z  8  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 97 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:25:27 do 1:35:40 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej, Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów zaopiniowały pozytywnie projekt
uchwały.
(Ww. opinie Komisji stanowią zal. Nr 98, 99 i 100 do niniejszego protokołu.)
Ponadto  poinformowała,  że  26 listopada 2019 r.  Prezydent  Miasta  wniosła  autopoprawkę
do załącznika nr 3 do projektu uchwały. Jej treść radni otrzymali.
(Pismo  WiP-PB.II.0006.1.2019  z  25  listopada  2019  r.,  przekazując  ww.  autopoprawkę
stanowi zał. Nr 101 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Współpracy i Promocji Beata Macedońska przedstawiła projekt uchwały
z autopoprawką i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Głos  w  dyskusji  zabrał  radny  Jan Lange,  odpowiedzi  udzieliła  Zastępca  Miasta  Słupska
Marta Makuch. W dyskusji uczestniczyli również radny Paweł Szewczyk i radna Małgorzata
Lenart.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały z autopopraw-
ką pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lan-
ge, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Pa-
weł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Tre-
der, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę w sprawie  zwolnienia
od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na wsparcie branż chronio-
nych, zanikających i preferowanych na wskazanym obszarze w centrum miasta Słupska.
(Ww. uchwała Nr XIII/236/2019 stanowi zał. Nr 102 do niniejszego protokołu.) 

22) podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Słupska uprawnienia
do  określania  wysokości  cen  i  opłat  za  korzystanie  z  usług  społecznych
realizowanych przez Trzy Fale Sp. z o.o. w Słupsku (druk nr 13/1) 

Pismo  PS-IV.0006.2.2019  z  5  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 103 do niniejszego protokołu.)
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Czas nagrania od 1:36:17 do 1:38:56 
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafał Szymański przedstawił i uzasadnił
projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że Komisja Edukacji
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zal. Nr 104 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, 
Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Szaran
BRAK GŁOSU (2)
Kazimierz Czyż, Wojciech Lewenstam 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Prezydentowi
Miasta Słupska uprawnienia do określania wysokości cen i opłat za korzystanie z usług
społecznych realizowanych przez Trzy Fale Sp. z o.o. w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr XIII/237/2019 stanowi zał. Nr 105 do niniejszego protokołu.) 

23) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetar-
gowego trybu zawarcia  umowy użytkowania  nieruchomości  położonej  w Słupsku
przy ulicy Mieczysława Niedziałkowskiego  (druk nr 13/21) 

Pismo  ZN-ZM-V.6846.5.2018  z  13  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 106 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:39:05 do 1:41:38
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt
uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 107 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna 
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (3)
Kazimierz Czyż, Łukasz Jaworski, Wojciech Lewenstam
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie  wyrażenia
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania
nieruchomości położonej w Słupsku przy ulicy Mieczysława Niedziałkowskiego.
(Ww. uchwała Nr XIII/238/2019 stanowi zał. Nr 108 do niniejszego protokołu.) 

24)  podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zwrot darowanej nieruchomości
Miastu Słupsk (druk nr 13/22) 

(Pismo ZN-ZM-V.6822.12.2012 z 13 listopada 2019 r.,  przekazujące ww. projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 109 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:41:39 do 1:59:32
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt
uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. Opinia Komisji stanowi zał. Nr 110 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
W dyskusji  uczestniczyli:  radna  Anna  Mrowińska,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata
Chrzanowska,  radny Jan Lange,  Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski,
radny Kazimierz Czyż, Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie. Zwróciła się o odnotowanie zgłoszenia radnej Anny Rożek, że nie będzie brała
udziału w głosowaniu.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Kazimierz Czyż, Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zwrot
darowanej nieruchomości Miastu Słupsk.
(Ww. uchwała Nr XIII/239/2019 stanowi zał. Nr 111 do niniejszego protokołu.) 

25)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  nabycia  do  zasobu  nieruchomości  Miasta  Słupska
prawa  własności  nieruchomości  położonej  w  Słupsku  przy  ulicy  Henryka
Pobożnego (druk nr 13/23)

(Pismo ZN-ZM-VI.6823.3.2019 z  13 listopada 2019 r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 112 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 1:59:32 do 2:03:00
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt
uchwały z uzasadnieniem.
Głos w dyskusji zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos
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w sprawie projektu uchwały.
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 113 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  nikt  się  nie  zgłasza
i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Chrzanowska, Wojciech Gajewski 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nabycia
do  zasobu  nieruchomości  Miasta  Słupska  prawa  własności  nieruchomości  położonej
w Słupsku przy ulicy Henryka Pobożnego.
(Ww. uchwała Nr XIII/240/2019 stanowi zał. Nr 114 do niniejszego protokołu.) 

26) podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska pra-
wa własności oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanych
położonych w Słupsku przy ulicy Ogrodowej (druk nr 13/24) 

(Pismo ZN-ZM-VI.6823.1.2019 z  13 listopada 2019 r.,  przekazujące  ww.  projekt  uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 115 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 2:03:03 do 2:05:05 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zal. Nr 116 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt
uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie:.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła, że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę   w sprawie  nabycia
do zasobu  nieruchomości  Miasta  Słupska  prawa  własności  oraz  prawa  użytkowania
wieczystego nieruchomości zabudowanych położonych w Słupsku przy ulicy Ogrodowej.
(Ww. uchwała Nr XIII/241/2019 stanowi zał. Nr 117 do niniejszego protokołu.) 
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27)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  nabycia  do  zasobu  nieruchomości  Miasta  Słupska
prawa  własności  nieruchomości  położonej  w  Słupsku  przy  ulicy  Grunwaldzkiej
(druk nr 13/25) 

Pismo ZN-RGM-7125.1.256.12.2015/2017 z 13 listopada 2019 r., przekazujące ww. projekt
uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 118 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 2:05:07 do 2:08:54
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zal. Nr 119 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt
uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu.
Głos w dyskusji zabrali radny Tadeusz Bobrowski oraz radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych zgłoszeń nie ma
i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Poprosiła o odnotowanie głosu „za” radnej Małgorzaty Lenart, która nie mogła oddać głosu
elektronicznie.
Głos radnej nie mógł zostać odnotowany w systemie po zamknięciu glosowania.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Małgorzata Lenart 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę w  sprawie  nabycia  do  zasobu
nieruchomości  Miasta  Słupska  prawa  własności  nieruchomości  położonej  w Słupsku
przy ulicy Grunwaldzkiej.
(Ww. uchwała Nr XIII/242/2019 stanowi zał. Nr 120 do niniejszego protokołu.) 

28) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/521/17 z dnia 28 czerwca 2017
r.  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  sprawie  ustalenia  opłat  za usługi  przewozowe
środkami komunikacji miejskiej (druk nr 13/5) 

(Ww. projekt uchwały – inicjatywa uchwałodawcza grupy radnych z dnia 17 października
2019 r. – stanowi zał. Nr 121 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 2:08:59 do 2:36:53
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  radni  otrzymali
projekt uchwały wraz z opinią organizatora przekazaną przez Prezydent Miasta Słupska.
(Pismo  ZSIM3.4711.27.2019  z  7  listopada  2019  r.  stanowi  zał.  Nr  122  do  niniejszego
protokołu.)
Radny  Paweł  Szewczyk jako  przedstawiciel  inicjatorów  projektu  uchwały,  przedstawił
i uzasadnił projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej,  Edukacji oraz Komisja  Finansów zaopiniowały  negatywnie projekt  uchwały,
natomiast Komisja Spraw Społecznych nie wyraziła opinii.
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(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 123, 124, 125 i 126 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu.
Głos  w  dyskusji  zabrali:  radny  Paweł  Skowroński,  radny  Jan  Lange,  radna  Małgorzata
Lenart,  radny  Tadeusz  Bobrowski,  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-
Wojewódzka, Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata
Chrzanowska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów w dyskusji
nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie, przypominając brzmienie art. 25a ustawy
o samorządzie gminnym, który mówi, że radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie
ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Jan Lange, Anna 
Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
PRZECIW (8)
Tadeusz Bobrowski, Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Łukasz Jaworski, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Paweł Skowroński, Jacek Szaran, 
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Gajewski 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania nie podjęła  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały
Nr XL/521/17 z dnia 28 czerwca 2017 r. Rady Miejskiej w Słupsku w sprawie ustalenia
opłat za usługi przewozowe środkami komunikacji miejskiej.

29) podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Miasta Słupska ze Stowarzyszenia Gmin
Polska Sieć „ENERGIE CITES” (druk nr 13/26) 

(Pismo GKiOŚ-IV-0006.20.2019 z 14 listopada 2019 r.,  przekazujące ww. projekt uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 127 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 2:37:09 do 2:39:07
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu.
(Pozytywna  opinia  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  stanowi  zał.  Nr  128  do  niniejszego
protokołu.)
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (4)
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Kamil Bierka, Bożena Hołowienko, Anna Rożek, Paweł Szewczyk 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wystąpienia
Miasta Słupska ze Stowarzyszenia Gmin Polska Sieć „ENERGIE CITES”.
(Ww. uchwała Nr XIII/243/2019 stanowi zał. Nr 129 do niniejszego protokołu.) 

30)  podjęcie  uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyj-
nych i technicznych drzewa gatunku jesion wyniosły, znajdującego się w miejskim
rejestrze pomników przyrody pod numerem 278W (druk nr 13/27)  

(Pismo  GKiOŚ-RGK-I-0006.22.2019  z  14  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt
uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 130 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 2:39:09 do 2:41:48
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 131 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Anna Rożek 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uzgodnienia
przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych  i  technicznych  drzewa  gatunku  jesion
wyniosły,  znajdującego  się  w  miejskim  rejestrze  pomników  przyrody  pod  numerem
278W.
(Ww. uchwała Nr XIII/244/2019 stanowi zał. Nr 132 do niniejszego protokołu.) 

31) podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyj-
nych drzewa będącego pomnikiem przyrody (druk nr 13/28) 

(Pismo  GKiOŚ-RGK-I-0006.23.2019  z  14  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt
uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 133 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 2:41:50 do 2:44:29
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
(Pozytywna opinia Komisji Gospodarki Komunalnej stanowi zał. Nr 134 do niniejszego pro-
tokołu.)
Wyniki głosowania
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Piotr Skowroński 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uzgodnienia
przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa będącego pomnikiem przyrody.
(Ww. uchwała Nr XIII/245/2019 stanowi zał. Nr 135 do niniejszego protokołu.) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła przerwę w obradach do godz.
1230.
Przerwa od godz. 1145 do godz. 1230

Po przerwie:
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska wznowiła  obrady  po  przerwie
i stwierdziła, że jest quorum

32) podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właściciela  nieruchomości  zamieszkałej
(druk nr 13/29) 

(Pismo  GKiOŚ-RGOK-I-0006.17.2019  z  14  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt
uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 136 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 3:30:22 do 3:33:39
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 137 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w sprawie  wzoru  deklaracji
o wysokości  opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez
właściciela nieruchomości zamieszkałej.
(Ww. uchwała Nr XIII/246/2019 stanowi zał. Nr 138 do niniejszego protokołu.) 
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33) podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Miasta Słupska (druk nr 13/30) 

(Pismo  GKiOŚ-RGOK-I-0006.18.2019  z  14  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt
uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 139 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 3:33:40 do 3:54:45 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  poinformowała, że w wyniku dyskusji
na posiedzeniu Komisji  Gospodarki Komunalnej,  Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę
do § 14 projektu uchwały.  Jej treść przedstawiona została na posiedzeniach Komisji,  które
projekt opiniowały oraz została przekazana wszystkim radnym.
(Pismo GKiOŚ-RGOK-I-0006.18.2019 z 18 listopada 2019 r., wnoszące ww. autopoprawkę
stanowi zał. Nr 140 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Spraw Społecznych zaopiniowały
projekt pozytywnie wraz z autopoprawką.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 141 i 142 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały z autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Głos  w  dyskusji  zabrali:  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  Dyrektor
WGKiOŚ Katarzyna Guzewska, radna Anna Mrowińska, radna Anna Rożek, radny Bogusław
Dobkowski,  Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński,  radny Jan Lange,  radny Paweł
Skowroński
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że lista zgłoszeń do dyskusji
została wyczerpana i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jan Lange, Paweł Szewczyk 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania  podjęła uchwałę  w sprawie  regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Miasta Słupska.
(Ww. uchwała Nr XIII/247/2019 stanowi zał. Nr 143 do niniejszego protokołu.) 

34) podjęcie  uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i  zakresu świadczenia usług
w zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
zamieszkałych  i  zagospodarowania  tych  odpadów  w zamian  za  uiszczoną  przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk
nr 13/31)

(Pismo  GKiOŚ-RGOK-I-0006.16.2019  z  14  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt
uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 144 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 3:54:47 do 3:58:13
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że  w wyniku dyskusji
na posiedzeniu Komisji  Gospodarki Komunalnej,  Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę
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do projektu uchwały. Jej treść przedstawiona została na posiedzeniu Komisji Gospodarki Ko-
munalnej, która projekt zaopiniowała pozytywnie oraz została przekazana wszystkim radnym.
(Pismo GKiOŚ-RGOK-I-0006.16.2019 z 18 listopada 2019 r., wnoszące ww. autopoprawkę
oraz opinia Komisji stanowią zał. Nr 145 i 146 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały z autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w  sprawie  szczegółowego  sposobu
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
(Ww. uchwała Nr XIII/248/2019 stanowi zał. Nr 147 do niniejszego protokołu.) 

35) podjęcie  uchwały  w sprawie  wyboru metody ustalania  opłaty  za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (druk nr 13/32)

(Pismo  GKiOŚ-RGOK-I-0006.15.2019  z  14  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt
uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 148 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 3:58:15 do 4:39:22
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała o autopoprawce do pro-
jektu uchwały, wniesionej podczas posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej. Dodała, że
jej treść przedstawiona została na posiedzeniach Komisji, które projekt opiniowały, oraz zo-
stała przekazana wszystkim radnym.
(Pismo GKiOŚ-RGOK-I.0006.15.2019 z 18 listopada 2019 r. wnoszące autopoprawkę stano-
wi zał. Nr 149 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Finansów zaopiniowały
pozytywnie projekt uchwały, a Komisja Spraw Społecznych negatywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 150, 151 i 152 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt z uwzględnieniem autopoprawki.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Głos w dyskusji zabierali: radna Renata Stec, radny Bogusław Dobkowski, radny Jan Lange,
radny Tadeusz Bobrowski, radna Małgorzata Lenart, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata
Chrzanowska, radny Wojciech Gajewski, radny Paweł Szewczyk. Odpowiedzi udzielali: Dy-
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rektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska oraz prawnik Kancelarii  Prawnej  Zygmunt Jerzma-
nowski i Wspólnicy sp. k. w Poznaniu
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że lista zgłoszeń do dyskusji
została wyczerpana i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12)
Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (9)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna 
Mrowińska, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Rożek
BRAK GŁOSU (1)
Kamil Bierka 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyboru
metody  ustalania  opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia
wysokości stawki tej opłaty.
(Ww. uchwała Nr XIII/249/2019 stanowi zał. Nr 153 do niniejszego protokołu.) 

36) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminne-
go pomiędzy Gminą Słupsk a Miastem Słupsk w zakresie powierzenia Miastu Słupsk
zadania publicznego polegającego na zagospodarowaniu odpadów komunalnych od-
bieranych z nieruchomości zamieszkałych zlokalizowanych na terenie Gminy Słupsk
(druk nr 13/33)

(Pismo  GKiOŚ-RGOK-I-0006.19.2019  z  14  listopada  2019  r.,  przekazujące  ww.  projekt
uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 154 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 4:39:23 do 4:49:03 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 155 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
W dyskusji uczestniczyli: radny Jan Lange, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanow-
ska, radna Renata Stec, radny Paweł Szewczyk, odpowiedzi udzielali: Dyrektor WKGiOŚ Ka-
tarzyna Guzewska oraz Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów w dyskusji
nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
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Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie wyraże-
nia woli zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Słupsk a Miastem
Słupsk w zakresie powierzenia Miastu Słupsk zadania publicznego polegającego na za-
gospodarowaniu odpadów komunalnych odbieranych z  nieruchomości  zamieszkałych
zlokalizowanych na terenie Gminy Słupsk.
(Ww. uchwała Nr XIII/250/2019 stanowi zał. Nr 156 do niniejszego protokołu.) 

37) podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Miasta  Słupska
do InnoBaltica  Spółki  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą  w  Gdańsku
i objęcia przez Miasto Słupsk udziałów w tej Spółce  (druk nr 13/34)

(druk nr 13/33)
(Pismo GKiOŚ-RPT-I-0006.21.2019 z 14 listopada 2019 r., przekazujące ww. projekt uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 157 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 4:49:05 do 4:53:54
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej, Spraw Społecznych oraz Komisja Finansów zaopiniowały pozytywnie projekt
uchwały.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. nr 158, 159 i 160 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Głos w dyskusji zabrali radny Wojciech Gajewski oraz radna Anna Mrowińska, odpowiedzi
udzielał Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (3)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Anna Rożek

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgo-
dy na przystąpienie Miasta Słupska do InnoBaltica Spółki z ograniczoną odpowiedzial-
nością z siedzibą w Gdańsku i objęcia przez Miasto Słupsk udziałów w tej Spółce.
(Ww. uchwała Nr XIII/251/2019 stanowi zał. Nr 161 do niniejszego protokołu.) 

38) podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Spółce InnoBaltica Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością  z  siedzibą  w  Gdańsku  wykonywania  części  zadań  własnych
Miasta Słupska z zakresu publicznego transportu zbiorowego (druk nr 13/35)
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(Pismo GKiOŚ-RPT-I-0006.24.2019 z 14 listopada 2019 r., przekazujące ww. projekt uchwały
z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 162 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 4:53:56 do 4:56:03
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Gospodarki
Komunalnej,  Spraw  Społecznych,  Edukacji,  Komisja  Finansów  oraz  Komisja  Rewizyjna
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinie stanowią zał. nr 163, 164, 165, 166 i 167 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała  także,  że  22  listopada  wpłynęła  autopoprawka  dotycząca  zapisów
w paragrafach 2. i 3.; jej treść radni otrzymali.
(Pismo GKiOŚ-RPT-I.0006.24.2019 z 21 listopada 2019 r. stanowi zał. Nr 168 do niniejszego
protokołu.
Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały z autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po  chwili  stwierdziła,  że  nikt  się  nie  zgłasza  i  poddała  projekt  z  autopoprawkami  pod
głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powierzenia
Spółce  InnoBaltica  Spółka  z ograniczoną  odpowiedzialnością  z siedzibą  w  Gdańsku
wykonywania części zadań własnych Miasta Słupska z zakresu publicznego transportu
zbiorowego.
(Ww. uchwała Nr XIII/252/2019 stanowi zał. Nr 169 do niniejszego protokołu.) 

39) podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie
Miasta Słupska (druk nr 13/37)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 170 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 4:53:56 do 4:57:59
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 28aa
ust.  1  i  2  ustawy z  dnia  8 marca  1990 roku o samorządzie  gminnym,  Prezydent  Miasta
Słupska  co  roku w terminie  do  31 maja  przedstawia  Radzie  Miejskiej  w Słupsku raport
o stanie Miasta Słupska. 
Korzystając  z  możliwości  określenia  w  drodze  uchwały  szczegółowych  wymogów
dotyczących  raportu,  w  projekcie  przygotowanym  przy  współpracy  z Klubami  Radnych
i Prezydium  Rady  zaproponowałam  Państwu,  jakie  informacje  powinien  taki  dokument
zawierać.
Raport  opracowany zgodnie  z  zaproponowanymi  w projekcie  uchwały wymogami będzie
stanowił  punkt  wyjścia  do  debaty  z  udziałem  radnych  i  mieszkańców  Miasta  Słupska,
po której Rada Miasta udziela wotum zaufania Prezydentowi Miasta.
Następnie  zapytała,  czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie  tego
dokumentu.
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Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddaję projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (1)
Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia szczegółowych
wymogów raportu o stanie Miasta Słupska.
(Ww. uchwała Nr XIII/253/2019 stanowi zał. Nr 271 do niniejszego protokołu.) 

40) podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  ds.  zniszczenia  dokumentów
nieodebranych przez podmiot zgłaszający kandydata na ławnika lub kandydata,
który nie został wybrany na ławnika (druk nr 13/20)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 172 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 4:58:00 do 5:07:17
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że podczas sesji w dniu
25 września oraz w dniu 30 października 2019 r. Rada Miejska w Słupsku dokonała wyboru
ławników do sądów powszechnych. Dokumenty kandydatów wybranych na ławników zostały
przekazane prezesom właściwych sądów.
Dodała, że podmiot zgłaszający kandydata na ławnika lub kandydat, który nie został wybrany
na ławnika, powinien odebrać kartę zgłoszenia wraz z załącznikami w nieprzekraczalnym ter-
minie 60 dni od dnia przeprowadzenia wyborów. 
Poinformowała, że w przypadku nieodebrania dokumentów we wskazanym terminie, fizycz-
nego zniszczenia dokumentów winna dokonać w ciągu 30 dni powołana przez Radę Miejską
komisja, dlatego występuje do Rady z inicjatywą powołania w tym celu Komisji w składzie:
radny Kamil Bierka, radny Łukasz Jaworski i radna Mirosława Sagun-Lewandowska.
Stwierdziła, że radni Mirosława Sagun-Lewandowska i Łukasz Jaworski wyrazili zgodę pracę
w Komisji.
Następnie, w związku z nieobecnością w sali obrad radnego Kamila Bierki ogłosiła 5 min.
przerwy w obradach Rady.
Przerwa od godz. 1402 do godz. 1407

Po przerwie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie. 
Zapytała radnego Kamila Bierkę, czy wyraża zgodę na pracę w Komisji.
Radny Kamil Bierka powiedział, że tak.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie projektu uchwały.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
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Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku  głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w  sprawie  powołania
Komisji  ds.  zniszczenia  dokumentów  nieodebranych  przez  podmiot  zgłaszający
kandydata na ławnika lub kandydata, który nie został wybrany na ławnika.
(Ww. uchwała Nr XIII/254/2019 stanowi zał. Nr 173 do niniejszego protokołu.) 

Ad pkt 11.  Rozpatrzenie skargi na działalność miejskiej jednostki organizacyjnej
– Wodociągi Słupsk sp. z o.o. (druk nr 13/41)

(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 174 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 5:07:19 do 5:09:55
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 31 paździer-
nika 2019 r. wpłynęło do Rady Miejskiej pismo od Prezydent Miasta Słupska przekazujące
Radzie zgodnie z  właściwością  skargę na działalność miejskiej  jednostki  organizacyjnej  –
Wodociągi  Słupsk  Sp.  z  o.o.  w zakresie  nienależytego  wykonywania  zadania  związanego
z poborem opłaty za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków.
Poinformowała, że skargę przekazała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do rozpoznania oraz
wystąpiła  do  Prezydent  Miasta  o  przedłożenie  swojego  stanowiska  w  sprawie  skargi.
15 listopada  wpłynęły  wyjaśnienia  Prezydent  Miasta,  a  19  listopada  Komisja  Skarg,
Wniosków  i  Petycji  zapoznała  się  ze  wszystkimi  dokumentami  i  przedstawiła  swoje
stanowisko w sprawie skargi.
Poinformowała, że na tej  podstawie występuje do Rady Miejskiej w Słupsku z inicjatywą
uznania  skargi  za  bezzasadną  z  uzasadnieniem,  które  radni  otrzymali  wraz  z  projektem
uchwały w dniu 20 listopada.
Dodała, że 22 listopada wpłynęło pismo skarżącego, odnoszące się do stanowiska przyjętego
przez Komisję Rewizyjną, a wszystkie dokumenty w sprawie zostały radnym udostępnione.
(Wszystkie dokumenty w sprawie znajdują się w teczce BRM-I.1510.11.2019)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia
skargi na działalność miejskiej jednostki organizacyjnej – Wodociągi Słupsk sp. z o.o.
(Ww. uchwała Nr XIII/255/2019 stanowi zał. Nr 175 do niniejszego protokołu.) 

Ad pkt 12. Rozpatrzenie skargi na działalność kierownika jednostki organizacyj-
nej Miasta Słupska – Dyrektora Przedszkola nr 8 w Słupsku oraz Pre-
zydenta Miasta Słupska (druk nr 13/41)
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(Ww. projekt uchwały z uzasadnieniem stanowi zał. Nr 176 niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 5:09:58 do 5:24:03
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 7 listopada 2019 r.
wpłynęła do Rady Miejskiej skarga na kierownika jednostki organizacyjnej Miasta Słupska –
Dyrektora Przedszkola nr 8 w Słupsku, a także Dyrektora Wydziału Edukacji Urzędu Miej-
skiego w Słupsku w przedmiocie nienależytego wykonywania zadań z  zakresu wspierania
dzieci niepełnosprawnych poprzez wczesne wspomaganie rozwoju dziecka.
Poinformowała, że skargę przekazała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do rozpoznania oraz
wystąpiła  do  Prezydent  Miasta  o  przedłożenie  swojego  stanowiska  w  sprawie  skargi.
15 listopada  wpłynęły  wyjaśnienia  Prezydent  Miasta,  a  19  listopada  Komisja  Skarg,
wniosków  i  Petycji  zapoznała  się  ze  wszystkimi  dokumentami  i  przedstawiła  swoje
stanowisko w sprawie skargi. Komisja uznała skargę za zasadną co do zarzutu braku pisemnej
odpowiedzi na złożony wniosek oraz nieprzygotowania przedszkola, które jest integracyjne,
do  prowadzenia  zajęć  w  ramach  wczesnego  wspomagania  rozwoju  dziecka  z  dniem
1 września.
Poinformowała, że na tej  podstawie występuje do Rady Miejskiej w Słupsku z inicjatywą
uznania skargi za zasadną z uzasadnieniem, które radni otrzymali wraz z projektem uchwały
w dniu 20 listopada.
Dodała, że wszystkie dokumenty w sprawie zostały radnym udostępnione.
(Wszystkie dokumenty w sprawie znajdują się w teczce BRM-I.1510.12.2019)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
W  dyskusji  uczestniczyli:  radna  Anna  Mrowińska,  radny  Jan  Lange,  radny  Wojciech
Gajewski, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska oraz Zastępczyni Prezydent
Miasta Marta Makuch
(Oświadczenie  Skarżącej  z  dnia  27  listopada  2019  r.  o  zgodzie  na  wymienianie  imienia
i nazwiska  Skarżącej  podczas  sesji  Rady  Miejskiej  oraz  wypowiadania  się  w  imieniu
Skarżącej i dziecka, stanowi zal. Nr 177 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów w dyskusji
nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Ryszard 
Kruk, Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Renata Stec, Adam Treder
PRZECIW (8)
Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Bożena Hołowienko, Paweł Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie rozpa-
trzenia skargi  na działalność kierownika jednostki organizacyjnej Miasta Słupska – Dy-
rektora Przedszkola nr 8 w Słupsku oraz Prezydenta Miasta Słupska.
(Ww. uchwała Nr XIII/256/2019 stanowi zał. Nr 178 do niniejszego protokołu.) 

Ad pkt 13.  Przyjęcie  protokołu  z  przeprowadzonej  kontroli  realizacji  funkcji
Zgromadzenia Wspólników przez Prezydenta Miasta Słupska w za-
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kresie pobieranych dywidend ze spółek miejskich za lata 2017-2018
(Ww. protokół stanowi zał. Nr 179 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 5:24:04 do 5:25:45
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  wykonując
zatwierdzony przez Radę Miejską w Słupsku plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok,
Komisja  przeprowadziła  kontrolę  w  przedmiocie  realizacji  funkcji  Zgromadzenia
Wspólników  w  zakresie  pobierania  dywidendy  ze spółek  miejskich  za  lata  2017-2018.
Dodała,  że  treść  protokołu  przyjęta  została  przez  Komisję  Rewizyjną  na  posiedzeniu
22 listopada 2019 r. i udostępniona radnym w tym samym dniu.
Następnie  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie  przedłożonego
protokołu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddaję pod głosowanie przyjęcie protokołu.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkow-
ski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Tre-
der, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania przyjęła protokół z przeprowadzonej kontroli realizacji
funkcji Zgromadzenia Wspólników przez Prezydenta Miasta Słupska w zakresie pobie-
ranych dywidend ze spółek miejskich za lata 2017-2018. 

Ad pkt 14. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w zakresie wydatko-
wania  przez  Miasto  środków  na  rzecz  organizacji  pozarządowych
za rok 2018.

(Ww. protokół stanowi zał. Nr 180 do niniejszego protokołu.)
Czas nagrania od 5:25:79 do 5:26:58
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  ta  kontrola  także
była przewidziana w planie pracy Komisji zatwierdzonym przez Radę Miejską w Słupsku
na 2019 rok.
Dodała, że treść protokołu przyjęta została przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu
22 listopada 2019 r. i udostępniona została radnym w tym samym dniu.
Następnie  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie  przedłożonego
protokołu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddaję pod głosowanie przyjęcie protokołu.
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Paweł Szewczyk, Adam Treder
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania przyjęła protokół z przeprowadzonej kontroli w zakre-
sie  wydatkowania przez Miasto środków na rzecz organizacji  pozarządowych za rok
2018. 

Ad pkt 15. Interpelacje i zapytania radnych
Czas nagrania od 5:27:00 do 5:28:18
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  zgodnie  z  art.  24
ustawy  o  samorządzie  gminnym  w sprawach  dotyczących  gminy  radni  mogą  kierować
interpelacje i zapytania do wójta, na piśmie.
Ponadto przypomniała, że zgodnie z  Regulaminem Pracy Rady Miejskiej w Słupsku  swoją
interpelację lub zapytanie odczytać podczas sesji.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby teraz z tego prawa skorzystać.
Po chwili  stwierdziła,  że  radni,  którzy złożyli  interpelacje  i  zapytania  nie  mają  życzenia
odczytywać ich podczas sesji.

Ad pkt 16. Sprawy bieżące.
Czas nagrania od 5:28:19 do 5:29:05.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w związku z kończą-
cym się rokiem, przygotowała harmonogramy na 2020 rok: pracy Rady Miejskiej, w tym ko-
misji, oraz dyżurów radnych; zostały one udostępnione w e-sesji.
Ponadto poinformowała członków Komisji powołanej przez Radę w dniu dzisiejszym w celu
zniszczenia  dokumentów  nieodebranych  przez  kandydatów,  którzy  nie  zostali  wybrani
na ławników, że zamierzam zwołać pierwsze posiedzenie tej Komisji na dzień 11 grudnia tego
roku, po posiedzeniu Komisji Edukacji.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska zamknęła  XIII  sesję  Rady Miejskiej
w Słupsku.
(Nagranie sesji stanowi załącznik nr 181 do niniejszego protokołu.)
Protokół sporządziła: Anna Lessnau, inspektor BRM

Sekretarz obrad

Kamil Bierka
Przewodnicząca

Rady Miejskiej w Słupsku

Beata Chrzanowska


